



香港地貌岩石保育協會
Association for Geoconservation, Hong Kong

「尋、影、自然新角度 - 全港中學生動感影像大賽」工作坊
(05/11/2010)

2010年11月5日（星期五），本會主席吳振揚先生應邀出席 Youth.gov.hk 舉辦的「尋、影、自然新角度 - 全港中學生動感影像大賽」工作坊，為嘉賓講者之一，講題為「香港地貌岩石多樣性」。

這次比賽的四大主題為地貌與岩石、海洋環境、濕地生態、生物多樣性，目的是為加深中學生對香港的環境資源及自然遺產的認識，鼓勵同學發揮創意，以不超過 180 秒的短片或動感影像，展現香港的地貌、生物多樣性以及自然遺產。

吳振揚先生與出席工作坊的七十多位同學分享了香港近在咫尺的美麗天然地貌與及剛於去年底成立的香港國家地質公園的背景及現況，亦提及如何掌握地貌岩石的拍攝題材及基本技巧；並鼓勵同學們以創意、吸引、主題清晰的動感影像去表達岩石地貌，更有效地讓公眾產生興趣及愛惜之心，使香港成為更美好的城市。

Mr. Young Ng, our chairman, was invited by Youth.gov.hk to be the guest speaker of “Fresh Takes on Nature – A Moving Images Competition for Secondary Students in Hong Kong” workshop on 5 November 2010. The topic is Hong Kong’s Geodiversity.

The competition embraces four main themes: landforms and rocks, marine environment, wetland ecology and biodiversity. The objective is to increase secondary students’ understanding of Hong Kong’s natural heritage and resources and to showcase their creativity. Students are encouraged to submit short video clips or moving images (no longer than 180 seconds) to celebrate Hong Kong’s geodiversity, biodiversity and natural heritage.

Mr. Young Ng shared with more than 70 students participating in the Workshop the beautiful nature landscapes that are close to you and me. He introduced the background and the latest development of the Hong Kong Geopark and discussed about the basic skills in capturing the images of the landforms and rocks. He encouraged students to produce the moving images with a clear theme, originality and attractiveness. It was hoped that their creations could arouse the public’s interest and their cherishing of our natural landscapes. Hong Kong will then become a more attractive city.



香港地貌岩石保育協會
Association for Geoconservation, Hong Kong



吳振揚先生接受紀念品 Presentation of souvenir to Mr. Ng